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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av vice ordförande Louise Lindström 

§2. Dagordningen fastställdes 

§3. Val av ordförande 

Louise Lindström valdes till mötets ordförande. 

§4. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§5. Val av justerare  

Till justerare valdes Sirkka Husso. 

§6. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

§7. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Verksamhetsplan med budget 2018 för arbetsmarknadsnämnden 

AMN 2017-0297-01.02 

Rådet ställde sig positiva till satsningen på Supported employment, 

Stockholms jobb och Extra tjänster i verksamhetsplanen. Rådet ville 

även uppmärksamma gällande ett projekt som pågått inom 

Södermalms stadsdelsförvaltning, där man genomfört en 

otillgänglighetsinventering för att kunna se över hur man kan göra 

stadsdelen mer tillgänglig. Detta kunde ge inspiration till 

förvaltningens verksamhetsplan och även andra. 

 

Rådet ville påminna om bemötandeguiden i den del av 

verksamhetsplanen som handlar om att stärka arbetssätt för det 

systematiska arbetsmiljöarbetet. Guiden är framtagen med fokus på 

kortfattad information om funktionsnedsättningar.  

 

Redovisning av utredningsuppdrag gällande validering  

AMN 2017-0303-01.02 

Arjun Bakshi, förvaltningschef, föredrog ärendet. Arbetet med 

validering handlar om att validera kunskaper mot kursplaner inom 

vuxenutbildningen. Det kan till exempel handla om nyanlända som 

besitter olika kunskapsområden och färdigheter men inte ännu kan 

svenska. Förvaltningen kommer att informera om möjligheterna och 

ge stöd för att de ska kunna validera sina kunskaper mot kursplaner 

inom vuxenutbildningen. 

  

Rådet ställde sig positiv till arbetet.  
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funktionshinderfrågor 

 

Månadsrapport för november 2017 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

§8. Kort genomgång av budget 

Arjun Bakshi, förvaltningschef, höll en kort genomgång av budget 

då det efterfrågats av rådet under tidigare sammanträden.  

 

Det som är nytt och förtydligat för arbetsmarknadsnämnden är ett 

samordningsuppdrag för nyanlända och ett förtydligande av 

uppdraget vad gäller samordning kring stadsdelsförvaltningarnas 

arbetsmarknadsinsatser. Prioriteringar som framkom ur budget är 

målgrupperna: nyanlända, kvinnor och unga.  

Utvecklings- och fokusfrågor som framkommit är bland annat: 

kombinations- och yrkesutbildningar, ökad ambitionsnivå gällande 

det uppsökande arbetet med ungdomar och kvinnor som står utanför 

arbetsmarknaden.  

§9. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Mobil hörslinga är inköpt till förvaltningen och ska vara installerad 

och klart till rådets nästa sammanträde i januari. 

 

§10. Övriga frågor 

Sammanträdestider för rådet under 2018 

Rådet fastställde sammanträdestiderna.  

 

Prognos gällande nationella bristyrken publicerad 

Bengt Lyngbäck informerade att en prognos för bristyrken 

publicerats, där det framkommit att bland annat sjuksköterskor, 

förskollärare och civilingenjörer saknas. Det signifikanta är dock att 

alla bristyrken har gemensamt att det är minst gymnasiebehörighet 

som krävs. Det kan därför bli svårt med förvaltningens arbete 

gällande sociala klausuler, med detta i åtanke. 

 

Förvaltningens svar: Det är viktigt att ha i åtanke att detta är en 

nationell prognos, och att förvaltningen också arbetar i enlighet med 

prognoser som görs specifikt för Stockholmsregionen. Det kan 

handla om att det finns bristyrken som t.ex. en specifik VVS-

montör i regionen och att förvaltningen då kan ta fram utbildningar 

riktade enligt detta. 

§11. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 24 januari, (kl. 14.00 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00). 
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§12. Mötet avslutades 

Vice ordförande Louise Lindström tackar för ett gott samarbete och 

önskar god jul och gott nytt år. 

 

Arjun Bakshi, förvaltningschef, önskade rådet den godaste av jular 

och ett gott nytt år. 

 

 


